

No. 36185. Brazil and Argentina

AGREEMENT ON TECHNICAL COOPERATION BETWEEN THE GOVERNMENT OF THE FEDERATIVE REPUBLIC OF BRAZIL AND THE GOVERNMENT OF THE ARGENTINE REPUBLIC. BUENOS AIRES, 9 APRIL 1996 [*United Nations, Treaty Series*, vol. 2084, I-36185.]

SUPPLEMENTARY AGREEMENT TO THE AGREEMENT ON TECHNICAL COOPERATION BETWEEN THE GOVERNMENT OF THE ARGENTINE REPUBLIC AND THE GOVERNMENT OF THE FEDERATIVE REPUBLIC OF BRAZIL CONCERNING THE IMPLEMENTATION OF THE PROJECT 'TECHNICAL ASSISTANCE FOR THE IMPLEMENTATION OF THE HOUSE OF RIGHTS IN JACINTINHO'. BUENOS AIRES, 20 NOVEMBER 2014*

Entry into force: 20 November 2014 by signature, in accordance with article VII

Authentic texts: Portuguese and Spanish

Registration with the Secretariat of the United Nations: Argentina, 11 January 2017

**No UNTS volume number has yet been determined for this record. Not published in print, in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.*

Nº 36185. Brésil et Argentine

ACCORD DE COOPÉRATION TECHNIQUE ENTRE LE GOUVERNEMENT DE LA RÉPUBLIQUE FÉDÉRATIVE DU BRÉSIL ET LE GOUVERNEMENT DE LA RÉPUBLIQUE ARGENTINE. BUENOS AIRES, 9 AVRIL 1996 [*Nations Unies, Recueil des Traités*, vol. 2084, I-36185.]

ACCORD COMPLÉMENTAIRE À L'ACCORD DE COOPÉRATION TECHNIQUE ENTRE LE GOUVERNEMENT DE LA RÉPUBLIQUE ARGENTINE ET LE GOUVERNEMENT DE LA RÉPUBLIQUE FÉDÉRATIVE DU BRÉSIL RELATIF À L'EXÉCUTION DU PROJET 'ASSISTANCE TECHNIQUE POUR LA MISE EN ŒUVRE DE LA MAISON DES DROITS À JACINTINHO'. BUENOS AIRES, 20 NOVEMBRE 2014*

Entrée en vigueur : 20 novembre 2014 par signature, conformément à l'article VII

Textes authentiques : portugais et espagnol

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Argentine, 11 janvier 2017

**Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier. Non disponible en version imprimée, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.*